

PRIVACY

隱私權政策

POLICY

Cookies

A cookie is a small text file stored by your browser that allows the website to “remember” your preferences. Usage of a cookie is in no way linked to any personally identifiable information while on our site. Web browsers have settings allowing you to reject cookies, or selectively accept cookies, or delete cookies previously accepted. Please be aware that rejecting or deleting cookies from our website may make certain functions unavailable to you.

Cookies 係指您的瀏覽器存取的小型文字檔案，主要是協助某些網站「記得」你的偏喜設定，在我們的網站上是不會串聯可以辨識您身分的資料。網路瀏覽器可以設定拒絕存取 **cookies**，也可以指存取特定的 **cookies**，也可以刪除先前已接受的 **cookies**。敬請留意，若刪除或拒絕我們網站的 **cookies**，可能會導致有些功能無法執行。

Log

記錄檔檔案

Files

Like most standard website servers Kumon Taiwan uses website statistic packages such as Google Analytics to analyze trends in how our website is accessed and utilized. Information monitored includes internet protocol (IP) addresses, geographic location of visitors (country, city), browser type, internet service provider (ISP), referring/exit pages, platform type, date/time stamp, time spent on pages, and keywords used to find our site via search engines. This information is anonymous and cannot be directly linked to individual users. We may use it to identify high-use or low-use areas of the site, pinpoint problem areas of the site, analyze broad demographic trends in our visitors, and make decisions about how to make it easier for people to find and navigate our website. 孔孟台灣跟大多一般網站一樣，會利用類似 **Google** 分析的網站統計方案，分析我們網站的流量使用等趨勢，所監督的資料包含 **IP** 地址、訪客地理位置 (國家、城市)、瀏覽器種類、網絡服務供應商、連結網頁、平台種類、日期時間戳、瀏覽時間及搜尋我們官網的關鍵字等資料。以上資料是匿名的，也不會直接串連個使用者，我們是用來辨識網站的高/低使用量、找出網站的問題點、分析整體訪客的廣泛的人口趨勢，協助我們了解如何讓我們的網站更好被找到、更好瀏覽。

This website uses Google Analytics to help understand how visitors engage with the site. Your web browser automatically sends certain information to Google. This includes, for example, the web address of the page that you're visiting and your IP address. Google may also set cookies on your browser, or read cookies that are already there. If you would like further information on how Google uses data when you use our website you may visit, <https://www.google.com/policies/privacy/partners/>

本網站使用 Google 分析協助我們了解訪客如何跟網站互動。您的瀏覽器會自動將某些資料傳送給 Google，包含的資訊，舉例有您正瀏覽的網頁還有的您的 IP 位置。Google 也可能會在您的瀏覽器設定 cookies 或讀取已存在的 cookies。若您希望更了解 Google 在您瀏覽我們網站時使用此份資料，可以參考：<https://www.google.com/policies/privacy/partners/>。

Links

連結

This website may contain links to other sites. Please be aware that we are not responsible for the privacy practices of such other sites. We encourage our users to be aware when they leave our site and to read the privacy statements of each and every Web site that collects personally identifiable information. This privacy statement applies solely to information collected by this website.

本網站有可能包含通往其他網站的連結。請留意，我們不負責這些其他網站的隱私權辦法。我們鼓勵使用者，當你離開我們的網站時候特別留意，請詳讀個會蒐集個人資料的網站的隱私聲明。此份隱私聲明僅適用於這個網站。

Security

安全

This website takes every precaution to protect our users' personal information. Whenever users submit personal information via online forms, or registration upon submission that information is encrypted via the highest level of SSL (Secured Sockets Layer) available. Servers that store personally identifiable information are in a secure environment. 本網站採取一切預防措施來保護用戶的個人資料。每當用戶透過線上表單提交個人資料或是

註冊，此份資料都是透過的最高級別的 SSL（安全套接字層）加密，且存儲個人資料的主機都處於安全的環境中。

Contact

聯絡資料

Information

If users have any questions or suggestions regarding our privacy policy, please contact us at: privacy@kumon-km.com.tw

若用戶對於我們隱私政策有任何疑問或建議，請透過此信箱聯絡我們：privacy@kumon-km.com.tw